
ÅRSMØTE SIL 2014 

 

Møtested: Blommen 

Dato: Torsdag 16/4 2015 

Tid: Kl. 19.00 

Tilstede: 13 stk. 

 

Sakliste: 

1. Godkjenne de stemmeberettigede:  
 
2. Godkjenne innkallingen og sakliste:  
 
3. Velg av møteleder og sekretær, samt 2 til å underskrive protokoll:  
 
4. Godkjenne idrettslagets årsmelding inklusive årsmelding fra turn, fotball, ski og sykkel  
 
5. Behandle idrettslagets regnskap for 2014:  
 
6. Behandle forslag og saker  
 
- Ingen inkomne saker  
 
7. Fastsette medlemskontingent  
 
8. Vedta idrettslagets budsjett for 2015  
 
9. Behandle idrettslagets organisasjonsplan  
 
10. Foreta valg  
 
11. Eventuelt 

 



1. De stemmeberettigede ble godkjent 

2. Innkallingen og sakliste ble godkjent 

3. Valg av møteleder og sekretær, samt 2 til å underskrive protokoll: 

Marte Liaklev ble valgt som møteleder og Ingunn Musum ble valgt som sekretær. Anne 

Haugskott og Anette Eriksson ble valgt til å underskrive protokoll. 

4. Godkjenning av idrettslagets årsmelding inklusive årsmelding fra turn, fotball, ski og 

sykkel: 

Møteleder gikk gjennom idrettslagets årsmelding inklusiv årsmelding fra turn, fotball, og 

sykkel. Årsmelding fra ski ble presentert av Kjetil… ( Se vedlegg) 

5. Idrettslagets regnskap for 2014 v/ Frode Myrland.  

Regnskapet ble gjennomgått.  (Se vedlegg) 

6. Det var ingen innkomne saker. 

7. Medlemskontigent: Det ble vedtatt å opprettholde medlemskontigenten som den har vært. 

8. Idrettslagets budsjett for 2015 v/ Frode Myrland 

(se vedlegg) 

Det ble bestemt at man må ha et eget møte angående idrettsregistreringen, slik at alle 

registrerer likt. Viktig at hver enkelt avdeling får inn de reelle tallene. 

9. Idrettslagets organisasjonsplan 

Ingen endringer i organisasjonsplanen. 

10. Valg v/ Anne Haugskott  

Valgkomiteen har bestått av: Eva Hilde Holmli, Carita Høknes og Anne Haugskott. 

Valgkomiteen har hatt en svært krevende jobb og det har ikke vært lett å få på plass nye 

verv. De har likevel klart å få fullt opp nesten alle postene. (Se vedlegg). 

Det er mange som har sagt ja til å sitte i ett år til. Kan være utfordrende mtp at mange 

slutter/ går ut samtidig. 

Marte delte ut blomster til de som går ut av styret. 

11. Eventuelt: Frode oppfordret til å stemme på Stiklestad IL gjennom kampanjen som NTE 

kjører. 

 

 

 

 

 

 

 Verdal 16/4- 2015 

 

Ingunn Musum 

Referent/ sekretær 


